
Reservation vad avser beslutet att pausa intaget av förskoleklasser till 
Löddesnässkolan och Pilängskolan 

Vi reserverar oss mot beslutet att pausa intaget av förskoleklasser till Löddesnässkolan och 
Pilängskolan, som nämnden beslutade den 10 oktober 2023, till förmån för en återremiss av 
ärendet. 

Socialdemokraterna har konsekvent arbetat för en stärkt budget för barn och utbildning och 
därmed bl.a. mindre grupper och klasser. Inför budget 2024 har vi yrkat både på att 
alliansens besparing ska slopas och ytterligare satsningar uppepå det. Förslaget att pausa 
intaget av förskoleklasser har tagits fram mot bakgrund av alliansens budgetförslag inför 
kommunfullmäktige den 26 oktober. Med vårt förslag om stärkt budget hade 
förutsättningarna ändrats. Vi anser att beslut om budget ska tas först och därefter, när 
förutsättningarna är klara, kan nämnden besluta om organisation. 

Därtill har det blivit uppenbart att dialogen med de som berörs mest av ärendet inte varit 
tillräcklig. Det gäller framförallt familjerna vars barn ska börja i förskoleklass nästa år men 
även de familjer som redan har barn på berörda skolor. Det är grundläggande för 
legitimiteten i besluten att de som berörs av ett så pass viktigt beslut ges möjlighet till dialog 
med beslutsfattare. Alla kan inte få sin vilja igenom men alla bör få möjlighet att bli hörda 
och förstå hela bakgrunden till beslutet. Vi anser därför att det var viktigt att skapa utrymme 
för exempelvis möten med berörda för att säkerställa att beslutet både är och uppfattas som 
väl underbyggt. 

Frågan om återremiss behandlades först, och avvisades av en majoritet i nämnden. Därefter 
röstades om själva pausningen. Då avstod vi från att delta eftersom vi fortfarande ansåg att 
det inte fanns tillräcklig grund för ett beslut. 
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